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امام جمعه لامرد: جزایر سه گانه همواره مطعلق به ایران است
حجت الاسلام آزاد امام جمعه لامرد با تاکید بر اینکه جزایر سه گانه همواره متعلق به ایران است، گفت: ادعاهای بیاساس مطرح شده در این خصوص

بدون سند و فاقد وجاهت است.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، نماز دشمن شکن و وحدت آفرین جمعه این هفته لامرد به امامت حجت الاسلام محمدجواد آزاد امام
جمعه لامرد در مصلی الغدیر این شهر و با حضور پرشور آحادمردم و شهروندان لامردی برگزار شد.

حجت الاسلام آزاد ضمن تشکر و قدردانی از کلیه عوامل برگزار کننده اجلاسیه ۲۶۱ شهید شهرستان لامرد که از سوم خرداد ماه آغاز شده بود اظهار کرد:
فضای شهرستان در این چندماه یک فضای معنوی حاکم بود و امید است این مهم تداوم یابد.

وی به دیدار دست اندرکاران اعضای کنگره بزرگ ۱۵ هزار شهید استان فارس با مقام معظم رهبری اشاره کرد و گفت: سخنان مقام معظم رهبری با تعبیر
و تعریف نادری از استان فارس و شهداء داشتند و فرمودند که استان فارس مظهر دین، حماسه و هنر است و از علماء و بزرگان و مجاهدین هنرمندان

استان فارس به زیبایی نام بردند که شاید خیلی از افرادی که در این جلسه بودند هیچ اطلاعی نداشتند.

او افزود: مقام معظم رهبری تاکید بر برگذاری اجلاسیه و کنگره شهداء و رصد پس از برگزاری آن داشتند که تاکیدات فراوان بر گسترش این مهم بود.

وی گفت: در صفا آرایی جبهه مقاومت و جبهه شرارت پیروزی از آن جبهه مقاومت است و این مطالب را از آنجایی که بسیار از رهبری شنیده ایم فکر
میکنیم از مدیر یا مسوول جامعه برای دل خوش کردن مردم مطرح می شود.

خطیب جمعه لامرد بابیان این مطلب که ما در سایه امنیت و آسایش ولایت غرق بوده ایم و این را احساس نمیکنیم تصریح کرد: شهادت شهید سنوار،
شهید نصرالله و دیگر شهداء تاریخ منطقه را رقم خواهد زد و جایگاه و شخصیت مقام معظم رهبری بشارت یک اتفاق مهم جهانی در آینده نزدیک را می

دهد و باید با این بیان دید.

وی گفت: کسانی که درجبهه مقاومت در سوریه، لبنان، یمن و... هستند تک تک کلمات مقاممعظم رهبری را درک ولمس می کنند و برایشان مهم است
و به آن توجه خاص دارند.

امام جمعه لامرد گفت: باید باورها و اعتقادات را عمیق تر و دقیق تر کنیم و رسانه ها و عوامل شیطانیکه در دنیا وجود دارد نمی گذارند با نگاه دقیق
دینی و الهی به داشته ها توجه داشت و اگر غیر از این است باید در باورها و اعتقادات تجدید نظر کنیم.

امام جمعه لامرد به دوران تبلیغات ریاست جمهوری و بحث فیلترینگ توسط پزشکیان اشاره کرد و گفت: بحث فیلترینگ یک بحث تخصصی است و
شورای عالی فضای مجازی باید نسبت به این موضوع اظهار نظر کند و بدانیم که تنها قدرت دشمن، قدرت رسانه ای اوست، و باید به این مهم به صورت

دقیق و تخصصی پرداخت.

وی افزود: نباید به راحتی سکوهای اطلاع رسانی دشمن را در اختیار جوانان قرار داد و پایه کسب درآمد نرم افزارهای مختلف در فضای مجازی به وجود
تعداد کاربران است هر چه مخاطب بیشتر باشد قدرت رسانه ای و اقتصادی او بیشتر می شود.

وی گفت: این نرم افزارها هر چه بیشتر باشد ارزش سهام در بازارهای بورس و درآمد بابت فروش محصولات بیشتر است و از ده نفر سرمایه دار کل
جهان پنج نفر از آنها کسانی هستند که صاحب شبکه های اجتماعی اند و درآمدی بابت ترافیک برای صاحبان آن کسب می کنند، و فروش بعضی از
محصولات دیجیتال و فرهنگی همانند بازی ها و آهنگ ها و دریافت وجه بابت بعضی از خدمات و فروش اطلاعات مخاطبین بویژه در حوزه های

امنیتی نیز حاصل می شود.

حجت الاسلام آزاد تصریح کرد: در فضایی که به دنبال بایکوت خبرهای جبهه مقاومت و لجن پراکنی هستند و اجازه انتشار خبرها را نمی دهند توقع
جامعه ایرانی این است که فضای مجازی همانند دیگر کشورها مدیریت شود و فروش فیلتر شکن ها هم برای بعضی ها بازاری شده که دو طرف آن

دست دشمن است و بازی در هر دو طرف قطعا ضررش متوجه ما خواهد شد.

به گزارش محمود صابری زاده خبرنگار شهرستان لامرد ومهر، او افزود: توقع ما این است که فضای مجازی در فضایی تخصصی و با نگاه دقیق اطلاعاتی
و امنیتی مدیریت شود و فتنه های جدی در قبال این فضای مجازی رسانه ای متوجه کشور شده که در این پیچ تاریخی مطرح کردن چنین حرف هایی

به صلاح کشور و جامعه نیست و مطالبه نخبگان و دلسوزان جامعه را می طلبد.

امام جمعه لامرد به سخنان مقام معظم رهبری که در میدان جهاد و فرض الهی در مقابل دشمن قرار گرفته ایم اشاره کرد و افزود: جمهوری اسلامی در



جایگاه قدرت و عزت است و همه کشورهای عربی حوزه خلیج فارس خوب می فهمند که دو جزیره ای که در دوران پهلوی بخشیده شد مطعلق به ایران
است و بعد از آن نیز در اختیار امارات قرار گرفت و درخواست ما این است که مسوولین ما باید مطالبه جزایر ما که در اختیار امارات هست و باید به

ایران پس دهند باشند و مطالبه گرایانه باید درخواست شود، زیرا این خواسته مردم ایران است.

او با بیان این مطلب که جزایر سه گانه همواره متعلق به ایران است و مطرح کردن از سوی دشمن دراین خصوص فاقد وجاهت است خاطرنشان کرد:
در مورد جزایر توسط دولت و وزارت امور خارجه باید قوی تر و محکم تر پی گیری شود و این حق مردم ایران هر چه زودتر محقق شود.

امام جمعه لامرد در پایان، به جهاد اقتصادی و حمایت های همه جانبه از سوی مقام معظم رهبری در مورد کمک به جبهه مقاومت اشاره کرد و گفت:
اتفاقات زیبایی درحال رقم خوردن است و مردم پا به رکاب ولایت در حال انجام این فریضه هستند و پویش ایران همدل به حمایت از مقاومت و لبنان

شکل گرفته و در حوزه های مختلف برای کمک به مردم مظلوم و جبهه مقاومت باز است.


